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Till	  SFK	  

SATF	  ser	  gärna	  att	  ni	  för	  fram	  dessa	  synpunkter	  från	  oss	  till	  Svensk	  Galopp.	  

	  

Dubbel	  prispott?	  

Svensk	  Galopps	  beslut	  att	  dubbla	  prispotten	  vid	  hävda	  löpningar	  till	  nästkommande	  
löpningar	  Kanske	  får	  otrevliga	  konsekvenser	  för	  både	  hästar	  och	  tränare.	  

•	  Har	  man	  funderat	  över	  att	  det	  blir	  svårt	  för	  tränarna	  att	  matcha	  sina	  hästar?	  

•	  Det	  blir	  avsevärt	  mer	  lockande	  att	  ta	  ut	  ännu	  ej	  färdiga	  hästar.	  

•	  Hur	  länge	  kommer	  detta	  att	  pågå?	  Är	  det	  en	  långsiktig	  eller	  kortsiktig	  planering?	  

•	  Kanske	  skulle	  man	  bara	  lägga	  50%	  av	  prissumman	  till	  nästkommande	  löpning	  och	  
spara	  resten	  av	  pengarna	  till	  andra	  lopp	  senare	  på	  säsongen?	  

	  

SG	  kommer	  att	  utarma	  sporten	  med	  alla	  avgifter!	  
Kostnaderna	  för	  hästägarna	  måste	  minskas!	  

•	  Dessutom	  vill	  vi	  gärna	  att	  man	  på	  SG	  ser	  över	  möjligheten	  att	  införa	  	  
transportbidrag	  igen.	  
	  
•	  Anmälnings-‐/startavgifterna	  måste	  reduceras.	  
	  
•	  Ägarbyte	  på	  häst	  bör	  kunna	  administreras	  av	  tränarna.	  	  
Utnyttja/utveckla	  hemsidans	  inloggning	  för	  tränarna/hästägarna	  bättre.	  

•	  TDS	  systemet	  bör	  ses	  över.	  
Ska	  verkligen	  alla	  tränare	  som	  inte	  använder	  sig	  av	  denna	  tjänst,	  betala	  de	  andras	  
kostnader	  för	  fakturering?	  Varje	  tränare	  bör	  väl	  stå	  för	  sitt	  företag	  själv.	  Det	  finns	  
faktureringsföretag	  att	  tillgå.	  

Detta	  bör	  kanske	  inte	  SG	  ha	  som	  sin	  uppgift?	  

•	  Vad	  kostar	  det	  att	  driva	  TDS	  systemet?	  	  

	  

	  

Mvh	  Styrelsen	  i	  SATF	  


